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The fate of Rodimus and the Matrix of Leadership is finally revealed in this newest story
arc of Transformers, "Chaos Theory." The situation on Earth continues to deteriorate
while we shift focus to outer space where Rodimus was last seen dead! But, after crash
landing on a strange planet, Rodimus struggles to find a way back to Earth and the
Autobot forces... until a few familiar faces show up to help and a new threat to
Cybertron is revealed!
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评论

不管JR在MTMTE的表现怎么样，这里执笔的两话真是一股清泉 T T
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书评

那我就单纯的从“感官体验”上说一下变5，即便是在这个指标上，它也绝对是系列最
差。
为什么我说的是“感官体验”而非“视觉效果”，因为实际上一部爆米花大片，观众看
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的爽不爽的关键并不是特效是否精良，爆炸是否够多，场面是否够大。它的关键，恰恰
就是许多粉丝口中不屑一顾...  
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